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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Támogatja-e a Kormány a Csajág települést és a 71Ó-es utat összeköt ő út
aszfaltozását?”
címmel .

t

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban jelentette be Vitályos Eszter államtitkár asszony, hogy a 2014-2020-as uniós
fejlesztési ciklusban több mint 300 milliárd forint jut a balatoni térség fejlesztésére . A
támogatott koncepció része a 710 . sz. út Balatonkenese-M7 közötti elmaradt kb . 3 km
pályaszakasz megépítése, autópálya csomóponttal, 9 milliárd forint tervezett összegb ő l .

A 710. sz út mellett fekvő Csajág település a Balatontól mindössze néhány km-re fekszik ,
azonban az infrastruktúra miatt szinte teljesen kiesik az üdülőkörzetbő l . A 710-es elkerül ő út
megépítése ugyan segítette a térség közlekedését, azonban a mai napig nem történt meg a z
aszfaltozása a Csajág és az elkerülő közötti másfél km-es összekötő útnak, amely a Petőfi
Sándor utca meghosszabbítása. Ez az összekötő út több szempontból is lényeges a települése n
élők számára. Csajág közvetlenebb összeköttetésbe kerülhetne a Balatonnal, valamint a
településről a környez ő városokba járóknak is nagy segítség lenne, mivel csökkenne a
munkába járás ideje . Jelenleg a településről a Balaton felé Balatonfőkaj áron keresztül lehet
lejutni és erről lehet megközelíteni az elkerülőt is .

A szomszéd településen, Küngösön élők . közlekedését is nagyban segítené az összekötő út,
hiszen jelenleg a Csaj ág-Balatonfőkajár útvonalon tudják megközelíteni az ott él ők a 710-es
utat . Az összekötő megépítésével a Küngösön élők is részesedhetnének az abból származó
előnyökbő l .



Az ügyben módosító indítványt nyújtottam be a 2015 . évi és a 2016. évi költségvetésekhez ,

mellyel az összekötő út kiépítésére szerettem volna biztosítani a szükséges összeget, hogy a

fenti két település és az ott él ő magyar emberek is részesülhessenek a jobb infrastruktúra

jelentette előnyökből . Javaslataimat mindkét esetben elutasították .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, a most született, a Balaton régió fejlesztésére irányul ó
kormánydöntés nyomán számíthatnak-e az érintett települések a másfél km-es, jelenle g
murvás földút aszfaltozására, fejlesztésére ?

Budapest, 2015 . november 30 .
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